
 

 

 

                    
REPUBLIKA HRVATSKA  
KARLOVAČKA ŽUPANIJA 
          OPĆINA VOJNIĆ 
Trg Stjepana Radića 1, 47220 VOJNIĆ 
               OIB 32028576296  

Općinsko vijeće  

KLASA: 021-01/18-01/36 

URBROJ: 2133/17-03-4/3-17- 01 

Vojnić, 05. rujan 2018. godine  

 

 

 

Z A P I S N I K 

Sa sjednice Općinskog vijeća općine Vojnić održane dana 05. rujna  2018. godine s 

početkom u 09,00 sati  

 

Prisutni : Ramo Čović , Drago Valentić , Juro Bijelić , Slađana Čavlović , Ivan Bego  , Azim 

Durmić , Mile Knežević ,  Milorad Martinović i Violeta Kalem 

 

Odsutni : Miloš Mrkić , Nikola Eremić , Đuro Šaula , Ljubica Brkić , Nebojša Oparnica  

 

Ostali prisutni : Nebojša Andrić – općinski načelnik , Josip Kurtović – zamjenik načelnika iz 

reda Hrvatskog naroda  , Nataša Opačić – pročelnica JUO , Milica Vučinić – Sipić – stručni 

suradnik za upravne poslove ,Ilija Kalem – građanin  

 

Započeto u 09,00 sati  

 

Ramo Čović pozdravlja prisutne , otvara trinaestu sjednicu Općinskog vijeća i predlaže da se 

pređe na informacije , prijedloge , mišljenja i vijećnička pitanja. 

 

Nebojša Andrić daje informacije  

 

- potpisan ugovor za asfaltiranje lokalne ceste uz sufinanciranje građana , izvođač 

radova su Ceste Karlovac u dužini cca 1 500 metara, podlogu radi Vojnić komunalac 

d.o.o.  

- treba da počnu radovi na asfaltiranju ceste Jurga II u dužini 750 metara koja je su 

financirana djelomično sa 200.000,00 kuna  sredstvima Ministarstva regionalnog 

razvoja  

- uknjiženo je vlasništvo  zgrade koju smo dobili od Doma zdravlja za HMP i sad će se 

raditi projektna dokumentacija da bi se čim prije napravila zgrada za hitnu pomoć 

- izhodovane su građevinske dozvole za vodovod Ključar i za vodovod Široka Rijeka ( 

još uvijek nisu pravomoćne ) , ali se stiže kandidirati na mjeru ruralnog razvoja 7.2.1. ( 

napominje da je na dnevnom redu davanje suglasnosti odnosno sudjelovanje 

Vodovoda i odvodnje Vojnić d.o.o. na natječaj na mjeru 7.2.1. za oba vodovoda , ali je 

njegovo mišljenje pošto se može kandidirati samo jedan projekat ( vodovod Široka 



Rijeka je preko 6.000.000 kuna , a Ključar 3.000.000 ) , preko mjera ruralnog razvoja 

kandidirali bi sada vodovod Široka Rijeka , a za vodovod Ključar bi čekali neki drugi 

natječaj ili bi isfinancirali na neki drugi način .  

- u izradi je glavni projekat prečistača otpadnih voda jer se išlo paralelno za sve tri 

građevine pošto se nije znalo tehnički šta će se uspjeti . Sada je izvjesno da glavni 

prečistač nećemo moći dobiti tj. nećemo na vrijeme moći dobiti građevinsku dozvolu . 

- što se tiče aqua parka tu je sudski vještak izvršio procjenu čestica, tu su i čestice koje 

moramo otkupiti (većinski dio zemljišta će se otkupiti jer čestica ima dosta suvlasnika)   

Za dvije državne čestice treba procjena pa bi ih onda otkupili .  

- odabrani su izvođači radova za tržnicu i DVD – žalbeni rok još traje  

- razvrstavanje otpada – tu u centru mjesta bilo je izvjesnog otpora , osobno smatra da 

komunalno poduzeće nije izvršilo obuku stanovništva  , a tu je i kultura naših građana  

- u mjestu će biti postavljena 3-4 kontejnera za pepeo sa naljepnicama , upozorenjem , a 

ako ne bude moglo bez kontrole uvest će se i kontrola – nastavlja da je bilo upita u 

početku od ljudi koji imaju malu djecu i bolesnike kojima su potrebne pelene -općina 

će preuzeti trošak odvoza pelena , te da se besplatno daju vrećice za djecu i odrasle ,  a 

domovi koji naplaćuju smještaj daće se popust od 50% za pelene . 

-  Dao je nalog direktoru komunalnog poduzeća da na trošak općine nabavi 2 kante za 

svakog korisnika u gradu jer su se ljudi žalili da su ranije imali kontejnere , a sada kad 

iznesu vrećice  pa ih psi lutalice razvlače .Ovih dana će svaki stan dobiti po dvije 

kante po 30 litara , od troga jedna za bio razgradivi otpad , druga za miješani 

komunalni otpad ,  

- u fazi je natječaj za izgradnju reciklažnog dvorišta koji će biti u Kolariću , za sad se 

sve prikuplja iza tržnice kod stare zgrade skladišta. 

 

Ramo Čović pita šta je sa sufinanciranjem mjesečnih karata srednjoškolaca? 

 

Nebojša Andrić odgovara da neće biti skuplje nego prošle godine, još se pregovara. 

 

Ivan Bego pita vezano za nastavak asfaltiranja Krešimirove ulice? 

 

Nebojša Andrić odgovara da je potpisan ugovor. Radiće Ceste Karlovac.  

 

Nije više bilo vijećničkih pitanja pa predsjednik Vijeća daje na usvajanje zapisnik sa 12 

sjednice Općinskog vijeća.. 

 

Zapisnik sa 12. sjednice usvojen sa  9 ( devet  )  glasova za 

 

Aktualni sat završio u 09, 24  

 

Predsjednik vijeća daje na usvajanje slijedeći  

 

Dnevni red :  

 

1. Razmatranje i usvajanje polugodišnjeg izvještaja o izvršenju financijskog plana 

Dječjeg vrtića za 2018. godinu sa obrazloženjem    

2. Razmatranje i usvajanje polugodišnjeg izvještaja o izvršenju financijskog plana 

Knjižnice i čitaonice Vojnić za 2018. godinu sa obrazloženjem  



3. Razmatranje i usvajanje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna općine Vojnić 

za 2018. godinu s izvještajem o provedbi Plana razvojnih programa Općine Vojnić za 

razdoblje od 01.01.2018.- 30.06.2018. godine sa obrazloženjem  

4. Razmatranje i donošenje Odluke o darovanju ½  kč.br. 76/1 k.o. Radonja   

5. Razmatranje i donošenje Odluke o izmjeni Odluke o izmjeni Odluke o komunalnim 

djelatnostima i načinu njihova obavljanja na području općine Vojnić 

6. Razmatranje i donošenje Odluke o ukidanju Odluke o izmjeni Odluke o komunalnim 

djelatnostima koje se mogu obavljati na temelju pisanog ugovora  

7. Razmatranje i donošenje Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća na 

području općine Vojnić 

8. Davanje suglasnosti na prijedlog izmjene i dopune Plana upisa djece u Dječji vrtić 

Vojnić za pedagošku 2018/2019 godinu   

9. Prihvaćanje Izvješća o provedenim upisima u Dječji vrtić Vojnić za pedagošku 

2018/2019 godinu  

10. Odluka o kupnji nekretnina k.č 4580/1 i 4581/1 k.o. Vojnić  

11. Izvješće o radu načelnika za siječanj-lipanj 2018 godine  

12. Razmatranje i usvajanje Odluke o sudjelovanju Vodovoda i odvodnje Vojnić d.o.o. na 

natječaj mjera 7.2.1. ruralnog razvoja Republike Hrvatske  

13. Razmatranje i usvajanje Odluke o postavljanju prometnih znakova  

14. Odlučivanje  o pojedinačnom podnesku po pisanom zahtjevu stranke za k.č. 4719/2 

k.o. Vojnić  

 

Dnevni red usvojen sa 9 ( devet  )  glasova za  

 

 

Točka 1. 

Razmatranje i usvajanje polugodišnjeg izvještaja o izvršenju financijskog plana Dječjeg 

vrtića za 2018. godinu sa obrazloženjem  

 

 

Nataša Opačić je obrazložila polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Dječjeg 

vrtića , naglasila da je Upravno vijeće isti prihvatilo  i proslijedilo Općinskom vijeću na 

usvajanje . 

 

Predsjednik Vijeća daje točku 1 na glasanje .  

 

Glasalo : se 9 ( devet ) za 

 

Točka 2.  

Razmatranje i usvajanje polugodišnjeg izvještaja o izvršenju financijskog plana 

Knjižnice i čitaonice Vojnić za 2018. godinu sa obrazloženjem  

 

Drago Valentić ispred Odbora za financije i proračun informira da je Knjižnica i čitaonica 

ostvarila za polugodišnji period prihode u iznosu od 196.234,32 kn, rashode u iznosu od 

183,070,35 kn i poslovala sa viškom poslovanja u iznosu od 5.061,96 kn. 

Odbor je jednoglasno prihvatio polugodišnji financijski izvještaj Knjižnice i čitaonice Vojnić 

za 2018. godinu .  

 

Predsjednik daje točku 2. na glasanje . Glasalo se 9 ( devet ) za  

 



 

 

Točka 3. 

Razmatranje i usvajanje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna općine Vojnić 

za 2018.  godinu  s izvještajem o provedbi Plana razvojnih programa općine Vojnić za 

razdoblje od 01. 01. 2018. – 30.06.2018. godine s obrazloženjem 

 

 

Drago Valentić ispred Odbora za financije i proračun pojašnjava da je polugodišnji proračun 

Općine Vojnić ostvaren u iznosu od 5.825.303,86 kuna , rashode u iznosu od 4.797,768,55 

kuna i ostvarila višak prihoda od 1.668,365,441 kn. 

Odbor je jednoglasno prihvatio polugodišnji proračun Općine Vojnić i prosljeđuje ga 

Općinskom vijeću na usvajanje .  

 

Nataša Opačić je detaljnije pojasnila polugodišnji izvještaj.  

 

Nije više bilo pitanja niti zainteresiranih za raspravu pa predsjednik  daje točku na glasanje   

 

Glasalo se : 8  ( osam ) za  

                    1 ( jedan ) suzdržan  

 

 

Točka 4.  

Razmatranje i donošenje Odluke o darovanju ½  kč.  br. 76/1 k.o. Radonja  

 

Predsjednik vijeća daje na raspravu točku 4.  

 

Nije bilo zainteresiranih za pitanja i raspravu , budući je u prilogu obrazloženje , te daje točku 

na glasanje .  

 

Glasalo se : 9 ( devet ) za  

 

 

Točka 5.  

Razmatranje i donošenje Odluke o izmjeni Odluke o izmjeni Odluke o komunalnim 

djelatnostima i načinu njihova obavljanja na području općine Vojnić 

 

Predsjednik otvara raspravu po točci 5. dnevnog reda  

 

Nataša Opačić je objasnila da sam naslov  zvuči malo neobično , ali je članak 3. Odluke koja 

se mijenja glasio „ u cijelom tekstu Odluke riječi „ Vojnić komunalac d.o.o.“ zamjenjuje se 

riječima „ Vojnić – Krnjak komunalac d.o.o. „ u odgovarajućem padežu“ . Kako je krajem 

2017. godine došlo do promjene imena u Vojnić komunalac d.o.o. članak 3. treba brisati .  

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu , pa predsjednik daje na glasanje točku 5. dnevnog reda  

 

Glasalo se : 9  ( devet ) za  

 

Točka 6.  



Razmatranje i donošenje Odluke o ukidanju Odluke o izmjeni Odluke o komunalnim 

djelatnostima koje se mogu obavljati na temelju pisanog ugovora  

 

Nataša Opačić naglašava da je u pitanju promjena naziva kao i kod prethodne točke , pa nije 

bilo zainteresiranih za raspravu  

 

Predsjednik vijeća daje točku 6. na glasanje  

 

Glasalo se : 9 ( devet ) za  

 

Točka 7.  

Razmatranje i donošenje Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća na 

području općine Vojnić 

 

 

Predsjednik vijeća daje na raspravu točku 7.  

 

 Josip Kurtović  naglašava da je to dokument od 100 stranica i trebao je ići vijećnicima CD , 

ali omaškom nije otišao , ako vijećnici smatraju da treba dati pauzu pa da se pogleda neka se 

izjasne . ( svima dostavlja CD ) 

Nastavlja da se ta procjena ne razlikuje puno od prethodne ( ranije se zvala „ od elementarnih 

nepogoda „ ) . Mijenjao se zakon i određeni Pravilnici pa je temeljem toga i trebalo napraviti 

ovu Procjenu .  

Naglašava da je velikom dijelu gradova i općina ovu procjenu radili  ovlaštenici tj. kuće koje 

rade te procjene , a naknada nije bila ispod 10.000 , 00 kuna . 

Rečeno je da i općine same to mogu napraviti po uputama pa je on osobno sa referentom za 

komunalnu djelatnost išao da se pogleda nacrt procjene . Pregledano je od Središnjeg 

državnog ureda za zaštitu i spašavanje . Primjedbe koje su imali su otklonjene i danas je dato 

na usvajanje.  

Vijećnici nisu tražili pauzu da pogledaju CD jer im je sve jasno,   pa predsjednik daje točku na 

usvajanje  

 

Glasalo se 9 ( devet ) za  

 

Točka 8.  

Davanje suglasnosti na prijedlog izmjene i dopune Plana upisa djece u Dječji vrtić 

Vojnić za pedagošku 2018/2019 godinu 

 

Predsjednik daje točku 8 na raspravu. 

 

Nije bilo zainteresiranih jer je u prijedlogu obrazloženje , pa predsjednik daje točku na 

glasanje . 

 

Glasalo se :9 ( devet ) za  

 

 

Točka 9. 

Prihvaćanje izvješća o provedenim upisima u Dječji vrtić Vojnić za pedagošku 

2018/2019 godinu 

 



Predsjednik vijeća otvara raspravu po točci 9.  

 

Drago Valentić skreće pažnju na to da je lista čekanja za upis djece u vrtić velika i da kod 

bodovanja nešto nije dobro, jer oni roditelji koji ne rade imaju više bodova i djeca im se 

upisuju u vrtić a  roditelji koji rade ne mogu lako doći na red za upis.  

 

Nebojša Andrić odgovara da se naporno radi da bi se stiglo javiti na mjeru 7.1.4 . ( proširenje 

dječjeg vrtića ) . Napravljen je glavni projekt , rješava se građevinska dozvola . Na sreću za 

ovo kandidiranje ne mora se imati pravomoćna građevinska dozvola jer je ne bi mogli 

tehnički dobiti . Istina tu se gubi 5 bodova .  

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu pa daje točku 9 na glasanje .  

 

Glasalo se : 9  ( devet ) za .  

 

Pauza u 9,43  

Nastavljeno s radom u 9,59 

 

 

Točka 10. 

Odluka o kupnji nekretnina  k.č. 4580/1 i 4581/1  k.o. Vojnić    

 

Predsjednik vijeća otvara raspravu po točci 10 dnevnog reda  . 

 

Nataša Opačić kaže da je to načelnik već objasnio , radi se o dvije čestice za izgradnju aqua 

parka koje treba otkupiti .   

 

 U 10,00 izašao Azim Durmić  

 

Nije bilo zainteresiranih pa daje točku na glasanje  

 

Glasalo se : 8  ( osam ) za . 

U 10,02 ušao Azim Durmić 

 

Točka 11.  

Izvješće o radu načelnika za siječanj -lipanj 2018. godine . 

 

Nebojša Andrić napominje da su ovdje nabrojani samo neki projekti . Osobno je zadovoljan 

sa svim što je postignuto i urađeno . Zahvaljuje vijećnicima i djelatnicima na suradnji .  

Svi trebaju biti zadovoljni jer velike svote novca dolaze u općinu Vojnić . 

Moli da se uvaži ispravka jer sada umjesto SDF besplatnu pravnu pomoć pruža PGP Sisak . 

Došlo je do greške u pisanju .  

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu  , pa predsjednik  daje točku 11 na glasanje .  

 

Glasalo se : 9 ( devet ) za  

 

 

Točka 12.  



Razmatranje i usvajanje Odluke o sudjelovanju Vodovoda i odvodnje Vojnić d.o.o. na 

natječaj mjera 7.2.1. ruralnog razvoja Republike Hrvatske 2014.-2020. 

 

 

 

Nataša Opačić kaže da je ovo načelnik objašnjavao na aktualnom satu i predlaže da se dva 

puta glasa jer se ovdje radi o dvije odluke i to za vodovod Široka Rijeka i vodovod Ključar. 

Načelnik je objašnjavao  da će to biti odvojeni projekti , na tu mjeru može se prijaviti samo 

jedan projekt . Načelnik je rekao da se  ide sa Širokom Rijekom. Potrebno je da se dva puta 

glasa . Bit će ponovo neki natječaj pa neka onda ide i Ključar . 

 

Nije bilo zainteresiranih  za raspravu pa predsjednik daje točku na glasanje  

 

Za vodovod Široka Rijeka  

 

Glasalo se : 9 ( devet ) za   

 

Za  vodovod Ključar  

 

Glasalo se : 9 ( devet ) za  

 

 

Točka 13.  

Razmatranje i usvajanje Odluke o postavljanju prometnih znakova  

 

Predsjednik daje točku 13 na raspravu  

 

Milorad Martinović smatra da bi sa tim znakom samo zakomplicirali stvar , jer tamo žive 

ljudi koji tamo svakodnevno prolaze . Navodi neke ljude čiji je traktor prazan preko 7 tona . 

Znači stavljanjem znaka zabranjujemo im da idu kući . 

Smatra da to nije u redu  pa bar da je znak na 10 tona .  

 

Nebojša Andrić naglašava da je taj most za privremeno korištenje , no na žalost već 4 godine 

se radi ali nemamo građevinsku dozvolu . I kad je budemo imali to će biti do 2.500.000 kuna. 

Pokušava se naći alternativa da se napravi prilazna cesta s druge strane . 

Ograničenje je iz sigurnosnih razloga , jer taj most mi održavamo , već par puta su mijenjane 

daske.  

Došlo je do toga da su otuđeni ( ukradeni , odšerafljeni   ) pojedini dijelovi mosta ,  pa je i 

noseća konstrukcija slomljena . Ovo je sve iz sigurnosnih razloga . Prvenstveno trebamo 

zaštiti sebe .Ako stavimo ograničenje 10 tona , pa netko naiđe sa 9 tona i propadne mi ćemo 

odgovarati .Navodi primjer mosta u Glini  kad je šleper propao zajedno s mostom . 

 

Violeta Kalem naglašava da nema ništa protiv znaka od 7 tona . Napominje da ovi dečki 

Tadić koji tamo prolaze ako se i desi da pukne koja daska oni to odmah zamjene , ali ima 

mnogih koji to ne rade . 

Dala bi prijedlog za stanare ulice Sisačke od broja 4  pa do mosta i Kralja Tomislava tri , 

četiri kuće stalno je velika prašina . Na traktorskim gumama dovozi se zemlja , praši se  

komunalac stalno dovozi pijesak , zatrpavaju se rupe, a prva kiša taj pijesak odnese . 

Prijedlog je da se asfalt koji se skida sa pojedinih cesta tamo pospe i to bi bilo trajno rješenje 



Ramo Čović predlaže da se uputi dopis Županijskim cestama da se postavi znak ograničenja 

tereta na cesti iz Krstinje za Gejkovac preko Svinice . Kladari uništiše tu cestu , jer ona i nije 

napravljena za tu vrstu tereta . Slijedom toga otežano se odvija i promet . Inače znakovi su 

gore i bili postavljeni . 

 

Josip Kurtović kaže da što se tiče dopisa nije sporno napisat će se . Dalje navodi da sve ceste 

lokalne , županijske , državne na njima mi nemamo ingerencije .Može se poslati dopis ŽUC-u 

koji održava tu cestu  , da se stavi tj. mi predlažemo da se stavi znak  7 t 10 t . Tada njihov 

prometni inženjer izlazi i on će tad donijeti odluku . Mi ne možemo utjecati na to ,  niti 

donijeti Odluku . 

Na nerazvrstanim cestama odlučuje Općinsko vijeće . Za most o kojem se ovdje radi mi smo 

potpisali ugovor sa HV -om da taj most moramo vratiti u ispravnom stanju i godišnje 

plaćamo. Neki dan kad su mijenjane podnice vidjelo se da su   na dva mjesta ugnute. Znači 

netko je prolazio sa većim teretom . Zato se mora ograničiti na donji iznos . 

Reguliranje brzine po prometnicama , postavljanje znakova , ležećih policajaca i sl. uvijek 

tražimo suglasnost PP Vojnić. 

Tamo gdje ljudi voze brzo , gdje se nanosi sa traktorskim gumama blato , građani mogu zvati 

PP , možemo i mi  reći da se to dešava i da oni kontroliraju jer mi nemamo prometnog redara . 

Netko mora izaći tamo i nekoga kazniti jer taj netko vozi više od 30 km/h. To ne može uraditi 

naš komunalni redar . 

 

Ramo Čović ponavlja da su tamo već bili prometni znakovi i da je bio prometni stručnjak . Ti 

znakovi su maknuti. 

 

Josip Kurtović moli da se to sve napiše i da se potpišu i građani ili da eventualno ide zahtjev 

od Mjesnog odbora jer tad ima veću težinu ako više ljudi nešto traži . 

 

Nije više bilo zainteresiranih za raspravu pa predsjednik daje točku 13. na glasanje .  

 

Glasalo se : 9  ( devet ) za  

 

Točka 14. 

Odlučivanje o pojedinačnom podnesku po pismenom zahtjevu stranke za k.č.4719/2 k.o. 

Vojnić 

 

Predsjednik daje na raspravu točku 14 dnevnog reda . 

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu  budući je sve u prilogu materijala , pa predsjednik  daje 

točku na usvajanje . 

 

Glasalo se : 9 ( devet ) za  

 

Predsjednik Vijeća  zahvaljuje prisutnima i zaključuje 13 sjednicu Općinskog vijeća općine 

Vojnić .  

 

Dovršeno u 10, 21 sati  

 

Zapisnik vodila                                                                         Predsjednik Općinskog vijeća  

Milica Vučinić – Sipić                                                              Ramo Čović, v.r.  


